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Vragen van het lid Gerkens (SP) aan
de minister van Justitie over valse
sms’jes. (Ingezonden 29 april 2009)

1
Bent u op de hoogte van de
mogelijkheid om anoniem sms’jes te
kunnen versturen? Wat is uw mening
hierover?1

2
Deelt u de mening dat dit een
ongewenste ontwikkeling is? Zo nee,
waarom niet?

3
Zijn er belemmeringen om aangifte
van een vals sms’jes te doen? Zo ja,
bent u bereid deze weg te nemen? Zo
nee, kunt u zorgen dat de politie weet
heeft van de mogelijkheden, zodat
vanaf nu aangifte altijd mogelijk is?

4
Is het versturen van berichten onder
een vals telefoonnummer gelijk aan
identiteitsfraude? Zo nee, acht u het
wenselijk dat dit wel zo zou zijn? Zo
nee, waarom niet?

5
Bent u bereid te inventariseren hoe
vaak valse sms’jes verstuurd worden,
met welk doel en met welke
gevolgen?

6
Is het waar dat, zoals de
Onafhankelijke Post en
Telecommunicatie Autoriteit (OPTA)
stelt, politie en justitie niets kunnen
doen? Biedt de telecomwet

aanknopingspunten? Zo nee, bent u
bereid deze wet hierop aan te
passen?

1 De Telegraaf, 26 april 2009: «Ruzies na valse
sms’jes».

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 15 mei
2009)

Hierbij deel ik u mee dat de
schriftelijke vragen van het lid
Gerkens (SP) van uw Kamer over
valse sms’jes (ingezonden 29 april
2009) niet binnen de gebruikelijke
termijn kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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